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De kans is groot dat deze editie van ZeijdeLinks tegelijk 
met een aantal wenskaarten op uw deurmat is beland. 
Verre kennissen, nabije vrienden en geliefden wensen u 
een vrolijke, prettige of gezegende Kerst maar bovenal 
een goed en gezond 2016. Daar sluit de redactie zich 
graag bij aan. 

Dat gezondheid niet vanzelfsprekend is, leest u in de 
nieuwste aflevering van 'Negen holes met...' Deze 
oude rubriek is nieuw leven ingeblazen door Joke van 
der Ven. Joke is nieuw in de redactie en ze ging 
meteen met Gerrie Grootjans door de baan, op zoek 
naar de mens achter de golfer. 

In de geheel nieuwe jeugdrubriek 'De favoriete club 
van...' vertelt Koen Hazekamp heel enthousiast over het 
golfspelletje. 

Meer oud en nieuw: Karin van Esch is de eerste 
talentcoach bij De Drentsche. De nieuwste regel- en 
handicapwijzigingen worden door Eric Afman haarfijn 
uitgelegd, daarbij verwijst hij naar het verleden, het 
Stadler Towel Incident. 

En bent u fan van het programma ' Bones'? Dan hier 
een bijzondere, nieuwe case. Cees Meeuwsen 
onderzoekt of er bij het skelet dat hij vond langs de 
baan sprake was van van een crime passionel. 

En na al dit nieuws kom ik weer uit bij oud. Na dit 
nummer van ZeijdeLinks ben ik 'oud-redactielid'. In 
mijn laatste regels wil ik iedereen bedanken met wie ik 
de afgelopen jaren met heel veel plezier heb 
samengewerkt aan de totstandkoming van ons 
clubblad. Ik wil de redactie in haar nieuwe 
samenstelling veel succes wensen en alle lezers veel... 
leesplezier!!

Kopij  
De volgende ZeijdeLinks zal in maart 2016 

verschijnen. Uw kopij graag  
uiterlijk 20 februari 2016 in de mailbox 

zeijdelinks@dgcc.nl. 

De redactie vraagt er begrip voor dat ingezonden 
stukken soms iets moeten worden ingekort.
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Van de voorzitter  
Henk van Halteren

Beste vrienden, 

Soms doet het wat vreemd aan als je het wel 
en wee van een golfclub overdenkt. Want 
terwijl ik dit schrijf staat de wereld in brand en 
worden mensen in Parijs als slachtvee 
neergemaaid. Maar ik spiegel mij graag aan 
het, in mijn ogen terechte, standpunt dat we 
het leven moeten leven zoals wij dat willen. En 
dat we ons niet moeten laten leiden door angst 
en terrorisme. 

Dus consequent aan deze gedachte ga ik maar 
over op de trivialiteit van onze club. 
Het was wel even wennen voor mij, toch weer 
als voorzitter een stukje te schrijven voor 
ZeijdeLinks. Indien jullie mijn bijdrage aan het 
vorige nummer hebben gelezen zullen jullie 
begrijpen dat dit anders is dan mijn bedoeling 
was. Het hoe en waarom zal inmiddels bij jullie 
wel bekend zijn. Echter, we gaan als bestuur 
met onverminderde energie voort en we zijn er 
zeker van dat we over afzienbare tijd  het 
gerezen probleem achter ons kunnen laten. En 
dat geldt vanzelfsprekend in het bijzonder voor 
Gerrie. 

Alweer Zeijdelinks 4 2015. Op de valreep is het 
goed te kunnen melden dat Joke van der Ven 
de redactie van ons clubblad komt versterken. 
Ik wens Joke hierbij alle denkbare inspiratie en 
plezier toe met haar bijdrage aan ZeijdeLinks. 
Wat betreft 2015 kunnen we , denk ik, wederom 
terugzien op een mooi golfjaar. Prima 
evenementen en wedstrijden waaraan nog 
steeds in toenemende mate wordt 
deelgenomen. Toch is de WeCo en het bestuur 
van mening dat we alert moeten blijven. 
Veranderingen in de golfwereld; de sport, de 
golfclubs en niet te vergeten de golfers, 
dwingen ons er toe om ieder jaar opnieuw te 
bezien of en in hoeverre het gebodene aan 
wedstrijden nog voldoet. En dan is uitsluitend 
kijken naar het aantal deelnemers van 
wedstrijden onvoldoende. Op het moment dat 
je daarin een vermindering ziet, ben je in feite 

te laat. 
Regeren is ook hier vooruit zien. En dat doen 
we ook zeker ten aan zien van het lustrumjaar 
2017. Het lijkt nog ver weg maar het bestuur is 
druk doende om voor dat lustrum een 
commissie te vormen. We streven er naar daar 
melding van te kunnen maken op de 
NIEUWJAARSRECEPTIE op zondag 3 januari 
a.s. 

Nieuw in 2015 was de Doedag. In het overleg 
tussen R&H cie en het bestuur over de 
afspraken ten aanzien van onze ideeënbus over 
onze golfbaan, kwam het idee op tafel om 
deze Doedag te organiseren. En met welk 
succes! Op het moment dat ik dit schrijf 
hebben zich reeds 24 vrijwilligers aangemeld 
om op 12 december te klussen op onze baan. 
Wat mij betreft het begin van een mooie 
traditie. Goed voor ons inzicht en begrip van 
de werkzaamheden van onze greenkeepers, 
goed voor onze betrokkenheid bij “onze 
baan”. En zeker ook goed voor de onderlinge 
waardering van DGCC en De Drentsche. 

Vrienden. (te) Lange toespraken zijn evenals te 
lange stukjes vaak vervelend. Daarom wil ik 
eindigen en iedereen bedanken die zich op 
welke wijze dan ook heeft ingespannen om van 
2015 wederom een mooi golfjaar voor De 
Drentsche te maken. En ik wens jullie allen heel 
prettige feestdagen en een prachtig golfjaar 
2016 toe. En dat vanzelfsprekend in goede 
gezondheid. Ik zie jullie meer dan graag op de 
nieuwjaarsreceptie op 3 januari. En anders 
maar weer op ons altijd zonovergoten terras. 
Hoewel dát nog wel even duurt, vrees ik.
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Uit je dak?
Wilt u ook eens echt culinair uit uw dak 
gaan? Bij HANOS vindt u het grootste  
assortiment voor food professionals onder 
één dak. Food, non-food en heel veel vers.
 
Het belang van de klant staat voorop. 
Een persoonlijke benadering met een groot 
gevoel voor service, daar gaan wij voor.

Welkom in de wereld van HANOS!

www.hanos.nl

HANOS Groningen - Bornholmstraat 56 - 9723 AZ Groningen - Tel. (050) 597 36 00

  

Helemaal lyrisch 
Bert Veening

Wat dan te doen, grijs landschap, grijze luchten, 
Uit de oudste droomen van de ziel gemaakt, 
Wat met dit hart te doen, welks diepe zuchten 
Al haast niet meer naar deze dingen haakt? 

Zo eindigde J.C. Bloem in 1931 zijn gedicht 
Herfstdag. Ada Williams wist op 20 oktober om tien 
uur ’s ochtends tijdens de Damesochtend precies 
wat ze moest doen: smartphone uit de tas halen en 
gauw een foto maken op Rood 2. 
Helemaal lyrisch over het resultaat, wil Ada deze 
poëtische foto graag met u delen.
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Negen holes met… Gerrie Grootjans 
Joke van der Ven

Hij was de beoogde voorzitter. Maar hij werd 
het niet. Nog niet. Wat lichamelijke 
ongemakken gooiden roet in het eten. En 
zolang de onderzoeken niet zijn afgerond - de 
ziekte van Lyme ligt nog op de loer- werkt hij 
op een lager pitje. Voor zijn bedrijf en ook 
voor de Drentsche. Maar dat geldt niet voor 
zijn enthousiasme! Want op de laatste 
winderige, kleddernatte maandag van 
november maakte hij zich met verve vrij om 
negen holes te lopen en iets meer te vertellen 
over onder andere die kenmerkende afdruk 
op zijn hoofd, zijn passie voor de club en het 
leven dat hij daarnaast leidt. 

Hij is van het bouwjaar 1955, is 1.82 m. lang, 
weegt 83 kilo, heeft een playing Hcp van 13.2 
en is een Tweeling, dat betekent ergens in mei/
juni jarig. Een paar geheimen moeten er blijven 
tenslotte. We spelen op rood. Wit is te nat, 
geel te winderig. 
 
De eerste afslag op rood gaat steil de bossen 
in. De tweede idem dito. De derde vanaf de 
dames tee komt tot midden op de baan. Als 
het lijf je even tegenzit relativeert dat ook je 
bestaan, zelfs de afslagen. De regen druppelt 
gestaag op zijn hoofd en blijft bijna staan in het 
holletje op zijn hoofd. Het resultaat van een 
auto-ongeluk in 1985. Autogordels waren nog 
niet verplicht en toen iemand achterop schoot, 
klapte hij met zijn hoofd op het stuur. Een week 
ziekenhuis en een huidtransplantatie vanuit zijn 
arm tonen het resultaat. Nu tenminste. Toen 
zijn haargrens nog niet terugweek zag niemand 
het. 
 
Hij is een typische vernieuwer, een innovator. 
Geworteld in de fiscale wereld zag hij na de 
verkoop van zijn bedrijf de kans om een fabriek 
over te nemen in Winschoten. Met een 
productiestraat waar hij niets van begreep, 
maar die hij, toen de dame die de praktische 
zaken volledig runde ernstig ziek werd en zelfs 

overleed, zich razendsnel eigen maakte. Ze 
produceerden persen voor onder meer de 
Aziatische markt om die prachtige lange 
gewaden daar te strijken. Een klantenbezoek 
aan het verre buitenland, dat je niet voor één 
dag doet, leerde hem het grote verschil tussen 
de fiscale adviseur die hij altijd was en de 
ondernemer die voor zijn toko knokt. 
Investeren in een relatie, met ze eten en 
drinken en samen tijd doorbrengen. Het heeft 
hem vriendschappen voor het leven 
opgeleverd. 

Als Tweeling broer of -zus zou hij kiezen voor 
zijn broer die ook Tweeling is, maar wel elf jaar 
jonger. Maar ook Eric Corton zou hij graag als 
zijn Tweelingbroer zien. Eric, bekend van 
Serious Request en ambassadeur voor het 
Rode Kruis heeft gedaan wat Gerrie eigenlijk 
meteen al ná zijn middelbare schooltijd had 
gewild: je inzetten voor minder bedeelden en 
de derde wereld. Hoe die er tegenwoordig ook 
uit moge zien. Met een kleine steek ziet hij af 
en toe hoe andere dóen wat hij wílde doen, 
zonder dat het ervan kwam. 
Intussen is hij mede-eigenaar van Hegas, geeft 
hij weer fiscale adviezen aan ondernemers, 
bedrijven en organisaties en weet interessante 
belasting besparende structuren voor hen te 
bedenken. Zoals investeren voor tienduizend 
euro en er van de fiscus twaalf duizend 
vijfhonderd voor terugkrijgen, met een reële 
kans op nog meer rendement. Tja, niet slecht. 
Als je dat op gotere schaal doet tikt het fors
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aan. Hij vertelt het afstandelijk, onthecht bijna. 
Hij heeft tenslotte ook zijn financiële zeperds 
gehad. 
Met het golfspelletje is hij in 2006 begonnen. 
Hij zette er meteen de sokken in en speelde 
drie jaar later met een Hcp van 15. In 2013, hij 
zat in hetzelfde competitieteam als Henk van 
Halteren, werd hij gepolst voor een 
bestuursfunctie als opvolger van Jan Willem 

Flipse. Omdat ‘wat doen voor anderen’ in zijn 
aard zit, zei hij ja. De Drentsche vindt hij 
immers een gezellige, open club. Mocht hij 
alsnog voorzitter worden dan zal het hem aan 
visie, enthousiasme en inzet niet ontbreken. 
Gedreven, competitief en met een groot hart 
voor de jeugd is hij een prachtige representant 
van en voor de Drentsche! 
We zullen nog vaak van hem horen.

Graag neem ik jullie mee in een rondgang over 
onze baan in wintertooi in beeld en tekst.  
De winter is een ideaal seizoen om dieren te 
spotten, ze hebben immers veel minder 
beschutting en moeten zich veel meer 
blootgeven om voedsel te zoeken. Bovendien 
laten ze in de sneeuw prachtige sporen achter 
waardoor we kunnen zien welke dieren onze 
baan bevolken.  
Sneeuw is een ideale ondergrond voor het 
herkennen van sporen die dieren achterlaten. 
Niet alleen afdrukken en voetsporen, maar 
evengoed sporen aan planten en bomen. Zo 
zien we urinevlaggen van de vos om zijn 

gebied af te bakenen. Ook aan uitwerpselen 
kun je de dieren herkennen. De dropjes van het 
konijn zijn het meest bekend, vaak op een 

hoopje gelegd. De keutel van de haas is iets 
groter en ligt meer verspreid. 
De vos is een omnivoor, maar omdat er in de 
winter geen bessen zijn, bestaat zijn menu 
hoofdzakelijk uit muizen. Typisch is, dat de 
vossenkeutel daarom zwart van kleur is, in een 
puntje gedraaid en vaak op markant punt is 
gedeponeerd, een boomstronk, een pol gras 
of op een grote kei. Waarschijnlijk om ook 
hiermee aan te geven waar hij de baas is. 
Overigens: raak nooit de uitwerpselen van de 
vos aan! Ze zijn zeer gevaarlijk in verband met 
bacteriële besmetting. En nog een hint: pluk 
en eet nooit bosvruchten zoals wilde framboos 
en de bosbes lager geplukt dan 50 cm! Want 
van de urine van de vos, die meestal wild in het 
rond sproeit, kun je zomaar hondsdolheid 
krijgen…

Voetstapjes in de sneeuw 
Cees Meeuwsen

Het ree maakt elke dag zijn ligbed op een andere 
plek. Hij krabt daartoe bladeren en naalden opzij, 
zodat er een ondiepe ligplaats ontstaat. We zien 
hiet twee verse ligbedden. De sneeuw eromheen 
was 's nachts gevallen.

De voetstappen van de vos. Die zijn te 
onderscheiden van de poes, omdat de vos zijn 
teennagels niet kan intrekken. Helaas is dat op 
deze foto niet duidelijk te zien, omdat de sneeuw 
te diep was.
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Regel- en handicapwijzigingen 2016 
Eric Afman, Regel- en Handicapcommissie

De nieuwe regelboekjes en de dikke 
Decisionsboeken hebben we op het moment 
van schrijven nog niet, wel is bekend wat de 
belangrijkste wijzigingen in de golfregels zullen 
zijn. Het lijkt vooral om verlichting van straffen 
te gaan.  

Regel 6-6d Verkeerde score 
Normaal gesproken betekent het inleveren van 
een kaart met een lagere score dan het 
werkelijke aantal slagen diskwalificatie. Nieuw 
is dat als de speler niet wist dat hij een straf 
had opgelopen, hij niet per se wordt 
gediskwalificeerd. In dat geval krijgt hij wel 
twee straffen: de straf die hij had moeten tellen 
(een of twee strafslagen) en twee strafslagen 
voor het inleveren van een kaart met een te 
lage score. Was de straf die de speler tijdens 
de ronde had moeten krijgen diskwalificatie 
dan blijft die diskwalificatie staan. 

Regel 14-1b Verankeren van de club 
Lange putters zijn de afgelopen jaren veel in 
het golfnieuws geweest, het is al een tijdje 
punt van discussie dat je daarmee een van de 
principes van het golfen kunt omzeilen, 

namelijk de techniek van de vrije swing. Per 1 
januari mag je nog wel een lange putter in de 
tas hebben en ook daadwerkelijk gebruiken, 
maar je mag ze niet verankeren tegen het 
lichaam, dus bijvoorbeeld borst, buik of kin. 
Wel mag je die putter verankeren tegen je arm. 

Regel 14-3 Afstandsmeters  
Bij de introductie van afstandsmeters in de 
golfregels is aangegeven dat je alleen die 
apparaten mag gebruiken die niets méér 
kunnen laten zien dan de afstand. Hoogte en 
clubkeuze en dergelijke waren uit den boze. 
Dat zijn ze nog steeds, maar je mag vanaf 1 
januari 2016 een apparaat dat die functies 
heeft wel gebruiken, als je die functies maar 
niet gebruikt. Of dat een beetje te controleren 
is valt te bezien. Ook hier ben je net als altijd in 
het golfspel je eigen scheidsrechter. We gaan 
ervanuit dat je je aan de regels houdt. 

Regel 14-3 Hulpmiddelen 
Regel 14-3 gaat over kunstmatige 
hulpmiddelen en ongebruikelijke uitrusting en 
afwijkend gebruik van die uitrusting. Wat 
verandert ten opzichte van de voorgaande 
jaren is de straf bij overtreden van deze regel. 
Tot nu toe leverde een overtreding direct 
diskwalificatie op, vanaf 1 januari geldt dat je 
bij een eerste overtreding twee strafslagen 
(strokeplay) of verlies van de hole (matchplay) 
krijgt. De NGF geeft als voorbeelden het 
toevoegen van een gewicht aan je club en je 
polsen om een club heen tapen.  
Ikzelf dacht hierbij ten onrechte aan The 
Stadler Towel Incident. Craig Stadler boorde 
zichzelf in 1987 aardig wat prijzengeld door de 
neus, toen hij op zijn knieën een bal onder een 

Craig Stadler in 1987 op de 14e van Torrey Pines
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boom vandaan sloeg. Waarschijnlijk om zijn 
broek netjes te houden had hij een handdoek 
op de grond gelegd waar hij met zijn knieën op 
zat. Dat valt echter onder een andere regel, 
namelijk Regel 13-3 (opbouwen van de stand) 
en gaat gepaard met twee strafslagen  bij 
strokeplay of verlies van de hole bij matchplay. 
Hoe dan ook zal meneer Stadler er destijds 
(toen de regel nog vrij nieuw was) niet blij mee 
zijn geweest. 
Wijzigingen handicapsysteem  

Wat de handicaps betreft verandert er 
misschien zelfs nog wel meer dan bij de regels. 
Zo verdwijnt de Clubhandicap (36 en hoger): 
iedereen met een handicap 54 of lager heeft 
dan een EGA handicap. Er wordt daarbij geen 
onderscheid meer gemaakt tussen actief en 
inactief, iets wat voor wedstrijden nog wel een 
probleem zou kunnen opleveren omdat 
iemand die nooit een qualifying kaart loopt 
misschien wel een hele andere handicap zou 
moeten hebben dan die bij de NGF en de 
wedstrijdleiding bekend is. Echter, de Regel- 
en Handicapcommissie mag (en moet) 
handicaps aanpassen die niet blijken te 
kloppen.  
Vanaf 1 januari mogen spelers met een 
handicap tussen 4,5 en 11,4 ook qualifying 
kaarten lopen over negen holes. Daarmee zijn 
voor deze groep ook de wedstrijden over 
negen holes, zoals de wintercups, qualifying. 
De NGF is tot deze maatregel gekomen omdat 
men tegenwoordig te weinig tijd kan of wil 
vrijmaken voor rondes van 18 holes. En als men 

negen holes op een normale baan nog te lang 
vindt dan behoort een Q-kaart op de par 3 
baan nog tot de mogelijkheden, al zal dit 
waarschijnlijk pas in het tweede kwartaal van 
2016 van kracht worden. Er is het afgelopen 
jaar sprake geweest van het verdwijnen van de 
jaarlijkse herziening van de handicaps en van 
de CBA bij wedstrijden. Beide blijven echter 
(voorlopig nog) bestaan, zij het dat ze minder 
vaak tot daadwerkelijke wijzigingen zullen 
leiden. Misschien in de toekomst zo weinig dat 
ze zichzelf uiteindelijk opheffen… 

Etiquette/wedstrijdreglement: tijdig 
aanmelden 
De R&A zegt er niets over, wel over het tijdig 
op de eerste tee verschijnen. Het hoort niet in 
de officiële regels thuis - misschien zou je het 
toch onder etiquette kunnen vatten - maar 
graag had ik gezien dat er een voorziening zou 
komen voor het te laat verschijnen bij de 
wedstrijdleiding voor een wedstrijd.  

In het wedstrijdreglement van De Drentsche 
staat dat je je een halfuur voor de wedstrijd 
moet hebben gemeld en bij een 
shotgunwedstrijd zelfs drie kwartier.  

Het gebeurt nog steeds veel te vaak dat 
deelnemers zich nog een kwartier of zelfs een 
paar minuten voor hun starttijd komen melden. 
Dit heeft diverse nadelige gevolgen: zo 
ontneemt de laatkomer de wedstrijdleiding de 
mogelijkheid ook nog even een paar ballen in 
te slaan en/of even rustig naar de eerste tee te 
lopen en het hoofd te legen wat betreft de 
strubbelingen van hun vrijwilligerswerk. Ook 
weet de wedstrijdleiding niet of de laatkomer 
überhaupt nog wel komt, of dat er nog in 
allerijl een reservespeler moet worden gebeld 
en of een flight misschien uit één persoon komt 
te bestaan. Daarmee benadeelt de laatkomer 
ook de flightgenoot. Wellicht valt dit in het 
wedstrijdreglement aan te passen, zodat 
iemand die niet op tijd komt opdagen iets 
meer gaat voelen van de consequenties.

Craig Stadler in 1995 op de 14e van Torrey Pines
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6 lessen in januari, februari en maart 2016  

Lestijden 
Serie 1 bestaande uit 6 lessen  5 januari t/m 11 februari 
Serie 2 bestaande uit 6 lessen  16 februari t/m 24 maart 
 
Lessen vinden plaats op dinsdag-, woensdag– en  
donderdagavonden. U kunt kiezen uit de onderstaande lestijden. 
18:00 - 19:00 uur, 19:00 - 20:00 uur en 20:00 - 21:00 uur.  
 
Afsluitende wedstrijd 
29 & 30 maart om 18:00 uur op de Par 3 baan.  
Deelname €10,- inclusief daghap.  

Opgeven kan via martin@dgcc.nl 
Graag vermelden welke serie, dag en tijd uw voorkeur heeft.  

Partners Golfschool: 

Inclusief driving range  
ballen en koffie/thee of 
warme chocolademelk 
met iets lekker na de les 
in het après golf café! 

Slechts €99,- p.p. 
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Hoe komt een golfer eigenlijk door de winter? 
Kijkend naar deze prachtige foto op hole 9 van 
rood is het alleen maar ademloos genieten. 

Maar: sneeuw blijft niet erg lang zo prachtig wit 
en het is ook koud… En nat… En het waait 
vaak hard… En we zijn vooral mooi weer 
spelers… Want dat loopt immers veel 
lekkerder… En… 

Toch: Wie deze winter de stevige schoenen 
aantrekt, een warme jas en handschoenen kan 
de longen vol laten lopen met zuivere lucht. 
Want dat is er wel op de Drentsche. 
En wie stiekem in de winter zijn of haar 
techniek wil bijschaven en stilletjes zijn of haar 
handicap wil verlagen, krijgt daarvoor tijdens 
de Winterlessen weer alle kans. 
Ook dit jaar blijkt het een doorslaand succes! 
Op 1 december hadden zich al 150 spelers 
gemeld. En wie meedoet kan maandenlang 
oefenen met de circusattracties in de witte tent 
naast de golfshop. Ballen door de hoepel 
slaan, over de evenwichtsbalk, of door de 
sjoelgaten in de bak. Ook buiten de lessen om.  
En nog leuker: het kantoor van de pro’s wordt 
deze winter omgebouwd tot bruin café! Dat 
betekent in aangename warmte en sfeer een 
kop koffie, soep of chocolademelk naar binnen 
slurpen. 

Opgeven kan nog tot 1 januari 2016. Vol is vol.

Winter op De Drentsche & Winterlessen 
Joke van der Ven

foto: Cees Meeuwsen
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Als golfers zijn wij in meerdere opzichten 
bevoorrecht. Denk eens aan het eigene van 
golf om te bewegen in een niet stressvolle (???) 

ambiance in een wonderschone omgeving met 
gezellige, sportieve flightgenoten. Maar er is 
meer dan gefocust zijn op het spelletje. 
Door mijn regelmatige bijdragen in de 
ZeijdeLinks probeer ik te werken aan de 
bewustwording  van het feit dat wij kunnen 
genieten van de wonderen van de natuur om 
ons heen. Een afzwaaier kan dan zomaar ineens 
een andere lading krijgen! Want in het bos, 
zoekend naar een bal, zien we een prachtige 
paddenstoel, een flitsende eekhoorn, een 
opvliegende houtsnip of een hoop botten…  

Dat laatste overkwam mij een poosje geleden 
in het bos tussen de holes van Wit 7 en 8. Ik 
was al zoveel ballen kwijt in het bos rechts van 
de afslag van Wit 7, dat ik uiteindelijk besloot 
om mijn ballen te zoeken. Wat ik vond, waren 
niet mijn ballen, maar wel het karkas van een 
reebok. Helemaal ‘schoon’ gegeten door 
maden, egels, pissebedden, mieren en de vos. 

Ik heb de kop meegenomen en 
schoongemaakt, dat wil zeggen: uitgekookt 
met bleekwater. 

Aan de hand van het gewei kun je zowel de 
leeftijd als de gezondheid van de bok bepalen. 
Het bleek om een ongeveer vijf jaar oude bok 
te gaan die in goede conditie was. Een reebok 
werpt elk jaar zijn gewei af. Het jaar daarop 
wordt zijn statussymbool krachtiger, wat je heel 
duidelijk kunt zien aan de dikte en de 
gelijkmatige groei van de stangen.  

De vraag bij deze bok was dus, wat is de 
doodsoorzaak? Er zijn verschillende opties: een 
aanrijding, er loopt een stroper rond of hij is 
gesneuveld in een gevecht om de vrouwtjes.  
Ja, ook dát komt in de dierenwereld voor. Om 
een idee te krijgen ben ik terug gegaan naar 

de overlijdens-
plek, heb alle 
botten 
verzameld, 
schoongemaakt 
en daarna de 
legpuzzel 
gelegd (zie foto 
links). 
Conclusie: door 
het ontbreken 
van enige 
botten 
(onderpoten 

voor) kan ik geen diagnose stellen. Dat is 
eigenlijk ook niet zo belangrijk. De kop van de 
bok heeft nu een prachtige plek in ons midden: 
in de lounge boven de open haard.

De Bok van het Zeijerveld  
Cees Meeuwsen
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Beleggen.
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Zes jeugdspelers: Michel van Zijl, Tim Winter, 
Jack Stewart, Koen Hazekamp, Jeremy Doral 
en Jorn Tuinman hebben de NNO- 
verenigingstitel met overmacht gewonnen. 

De NNO (de Noord-Nederlandse Onderlinge) 
is een wedstrijd waarbij jeugdspelers een 
onderlinge competitie spelen op noordelijke 
golfbanen. Eerder werden deze wedstrijden in 
het voorjaar gespeeld, maar met ingang van dit 
jaar gedurende het hele seizoen. 
Er gelden drie categorieën. Categorie 1 heeft 
een handicap onder de 18 en speelt 18 holes 
strokeplay, Categorie 2 heeft een handicap van 
18 tot 36 en speelt 18 holes stableford en 

Categorie 3 heeft handicap van 36 tot en met 
54 en speelt 9 holes stableford. 
Vanaf de eerste wedstrijd werd er goed 
gescoord door onze spelers. Al snel namen we 
de leiding in het clubklassement en ook in de 
individuele klassementen werden er veel 
punten genoteerd. 
Zaterdag 1 november, de finaledag op De 
Semslanden was een spannende dag! In de 
individuele klassementen kon er nog van alles 
gebeuren, alleen Tim Winter was al zeker van 
zijn titel. Aan het einde van deze 
bloedstollende dag wisten we veel prijzen te 
oogsten! We hebben het clubklassement met 
een groot puntenverschil gewonnen, maar 
liefst 28 punten meer dan de nummer twee 
Lauswolt. 
Ook in de individuele klassementen wist de 
Drentsche stevig te scoren. 
• Michel van Zijl: 2e in categorie 1 
• Tim Winter: winnaar in categorie 2 
• Jack Stewart: 3e in categorie 2 
• Jorn Tuinman: winnaar in categorie 3. 

Wauw wat een prestaties van deze 
jeugdspelers! 
Dat belooft wat voor de toekomst!

Jeugd kampioen NNO 
Karin van Esch

Een week of twee geleden vond de 'wereld 
klimaattop' plaats in Parijs. Milieuministers en 
andere hotemetoten bogen zich over 
maatregelen waarmee klimaatveranderingen 
binnen grenzen gehouden moeten worden. 
Too little? Too late? Wie zal het zeggen. Feit is 
wel, dat november uitzonderlijk nat was. Het 
noorden van het land kende slechts zes dagen 
zonder regen! Overal bleef water op de velden 
staan. De Drentsche moest de baan soms 
gedeeltelijk en soms helemaal sluiten. Ach, wie 
zou er onder zulke omstandigheden nog trek 
hebben in een rondje golf! Nou, Jan Zuiderma 
en Piet de Jong waagden het erop. En het kon 

ook nog best, hoewel... Bijgaande foto van Piet 
zegt genoeg. Of het Jan gelukt is over de 
permanente én tijdelijke waterhindernis van 
hole 7 te slaan, vertelt het verhaal niet.

Nat, natter, natst 
Nies Slim
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Sinds eind november is Karin van Esch 
gecertificeerd als talentcoach. Komend jaar 
gaat ze voor het afsluitende diploma van de 
NGF en kan daarmee de talentvolle jeugd van 
De Drentsche op weg helpen naar een hopelijk 
succesvolle golftoekomst. Want dat is de reden 
waarom Karin de opleiding heeft gevolgd. 

“Ik zag en zie heel veel talentvolle spelers op 
de baan en vroeg me af hoe we ze nóg beter 
kunnen begeleiden en stimuleren. Een 
talentcoach doet dat bijvoorbeeld door een 
jaarplanning te maken voor trainingen en 
wedstijden en ook door ze beter voor te 
bereiden op de wedstijden. Een talentcoach is 
eigenlijk een soort schakel tussen de 
golfprofessional en de speler. Martin Kanninga 
zorgt voor de techniek, ik zorg voor de 
coaching en de begeleiding. Daarmee willen 

we zoveel mogelijk talenten voor onze 
Drentsche ontdekken, ontwikkelen en ze mee 
laten spelen in competitie teams. Want ja, wie 

de jeugd heeft, heeft immers de toekomst!”, 
zo voegt een stralende Karin als laatste toe. 
Proficiat Karin! 

Eerste talentcoach van De Drentsche 
Redactie
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In deze Zeijdelinks starten we met een nieuwe 
rubriek rondom de jeugd onder het thema:  
‘De favoriete club van…. 
En daarmee bedoelen we niet Ajax, 
Feijenoord of FC Groningen, maar de 
favoriete golfclub. 
Het eerste ‘slachtoffer’ is Koen Hazekamp. 
Vijftien jaar oud en al sinds 2008/2009 lid. Een 
kop groter dan ik en een swing om jaloers op 
te worden.  
 
Koen, wat is jouw favoriete club? 
‘De 6! Daar sla ik heel stabiel mee en ook ver. 
Bij een goeie slag zo’n 150 meter. 
Wow! Wat sla je dan wel niet met je driver? 
’50 meter! Hoe het kan weet ik niet, maar 
effectief landen ze allemaal op 50 meter. 
Onderweg maken ze steevast een haakse 
bocht.’ 
Waarom ben je gaan golfen? 
‘Mijn buurvrouw Paula (Leenheer – red.) heeft 
me enthousiast gemaakt. Mijn voeten en 
knieën zijn niet helemaal zoals ze zijn moeten, 
dus veel sporten vielen af. Maar ik vind het 
golfen echt hartstikke leuk. Als ik goeie voeten 
en knieën zou hebben zou ik het ook doen.’ 
Welke superslag herinner je je nog? 
‘Op een van de laatste holes bij de 
slotwedstrijd van de NNO. Putten is niet zo 
mijn favoriet en toen maakte ik er een op zo’n 
15 meter. Gaaf!’ 
Wat vinden je klasgenoten ervan dat je golft? 
‘Oh, helemaal prima. Er zijn er meer bij mij in 
de opleiding die golfen. Het is eerder raar als 
je niet sport dan dat je golft…’ 
Welke opleiding doe je dan? 
‘Ik doe de Engelstalige VWO-opleiding op het 
Vincent van Gogh/Lariks in Assen. Ik was niet 

zo goed in Engels, dus ik dacht ik doe de 
Engelstalige opleiding maar.’ 
Ok, logisch… 
Grinnikend. ‘Ja, intussen vinden mijn docenten 
het wel leuk om mijn stukjes te lezen.’ 
Schrijf je graag dan? 
‘Ja, heel graag! Ik wil misschien wel journalist 
worden. Dat lijkt me gaaf. Schrijven over alles 

wat er in de maatschappij gebeurt enzo…’ 
Koen! Journalist! Dan wil je natuurlijk je 
carrière beginnen bij de Zeijdelinks! 
Hij kijkt me verbaasd en hoopvol aan. ‘Meent u 
dat nou?’ 
Tuurlijk! In de volgende Zeijdelinks zien we 
jouw eerste stuk graag komen! En bedenk vast 
hoe je met je 6 op de foto wilt. Jij zet de toon 
voor hele generaties na jou!

De favoriete club van… Koen Hazekamp  
Joke van der Ven
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GreensomeWedstrijden jeugd 
Karin van Esch

Op 8 november speelde de jeugd misschien 
wel de leukste wedstrijd van het seizoen: de 
greensome wedstrijd met een volwassene. Het 
jeugdlid kan spelen met zijn of haar vader, 
moeder, tante, buurvrouw of een andere 
volwassene. 

De beginnende spelers spelen deze wedstrijd 

op de par 3. Winnaar op de par 3 werd Sven 
Groeneveld met zijn vader Arjen Groeneveld. 

De gevorderde jeugd speelde op geel. Het 
was een mooi deelnemersveld met 12 duo’s. 
De winnaars waren Kimberley Terburg met haar 
vader Karst Terburg. Tweede werd Michel van 
Zijl die met Karin van Esch speelde.

Duurzaam ondernemen

zit in onze genen

Duurzaam ondernemen is bewust 

kiezen. Respect voor de natuur. 
Daarom laat de Drentsche Golf & 
Country Club haar drukwerk
verzorgen door Zalsman Groningen.

Osloweg 85, 9723 BK Groningen

T 050 313 66 22

www.zalsmangroningen.nl

“Zalsman, groen in al z’n

handel en wandel.”
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Hermien Koen - Kleurrijk en impulsief 
De eerste kunstenares die in 2016 haar kunst in 
ons clubhuis tentoon zal stellen is Hermien 
Koen. Hermien (1957) woont en werkt in 
Leeuwarden. Ze studeerde theologie in 

Kampen, maar zo’n twintig jaar geleden 
verlegde ze haar aandacht naar de beeldende 
kunst. Ze legde zich toe op de disciplines 
tekenen en schilderen. Vaak terugkerende 
thema’s zijn portretten, stillevens en de 
menselijke figuur. 
Hermien zet haar stillevens en portretten met 
een paar krachtige lijnen en vlekken neer. De 
stillevens zijn meestal uitgevoerd in acryl op 
doek. 

Voor haar mensfiguren gebruikt ze een 
combinatie van acrylverf, water en aquarelkrijt 
op papier of doek. Hermien werkt met 
modellen. 
“Al een aantal jaren boeit het me om vrouwen, 
wanneer ze voor me poseren, samen met hun 
handtas - als een soort ‘duo’- in beeld te 
brengen. Hoe vrouwen hun handtas vast 
houden, kan mijn fantasie in gang zetten, over 
hoe ze zich verhouden tot hun ‘bagage’. De 
handtas wordt door vrouwen soms gekoesterd, 

soms getorst, vastgeklemd of voor lief 
genomen.” 
En over het schilderen van naakten: “Een naakt 
schilderen of tekenen blijft iets bijzonders. Het 
is de basis van modeltekenen, zoiets als kracht- 
of duurtraining voor een sporter. De directheid 
van het weergeven van een naakt lichaam, 
ontdaan van alle houvast en extra’s vereist wat 
van je techniek. Maar ook kwetsbaarheid, 
suggestie en atmosfeer hechten zich aan dit 
onderwerp anders. Ik vind het mooi om 
daarmee om te gaan.” 

Voor een uitgebreid overzicht van haar werk, 
zie:www.hermienkoen.nl


